

SYRIAN ARAB REPUBLIC

PUBLIC ESTABLISHMENT OF ELECTRICITY

FOR GENERATION

PUBLIC COMPANY FOR POWER GENERATION

„TESHREEN,, PCPGT

Contract department

NO: 2879/51/151

DATE: 12/12/2019

External internal Call For Tender No. 1/2019_PCPGT FOR The second Time

Public company for power Generation Tishreen (PCPGT) announces its need for the supply spare parts for Gas Turbine TG-50D5 according to the conditions specified in the file of external and internal call for tenders No. 1/2019.

Those interested in participation can obtain a copy of the file from the contract's department in the company during the official business hours and against payment of SYP (50000) for Syrians or EURO

(75)for foreigners and Arabs non Syrian.

Bid bond : Euro (69000) only sixty nine thousand for external tenders or what is equivalent to it in other foreign exchange or SYR (3422900) thirty four million two hundred and twenty four thousand syrian pounds for internal tenders.

-Performance bond: an amount equivalent to (10%) of the contract's value.

-Delivery period: it will be specified by the possible shortest period and will be considered as an element of preference between the offers. The Offerer has to specify it on the basis of FOB_CFR and CPT from the date of commencement order.

-Penalty of delay: an amount of 0.1% (one per thousand) of the total value of the contract for each day of delay of the contractual period. The ceiling of penalty shall not exceed 20% (twenty percent) of the total value of the contract.

-Validity of the offer: (90) days starting from the day following the terminating date of submitting the offers.

- The awarded bidder is considered as committed this offer for a period of (120) days from the date of notifying him of the acceptance of his offer registered as per article No. /5/ of juridical conditions book.

- Bidder has to be completely bound with all terms and regulations of the book of conditions especially paying the taxes and duties due to art 13.

Offers should be presented within a period terminating at the end of the official business hours

Thursday, dated 13 / 12 / 2019.

Damascus countryside 12 / 12

2019

General director
of P.C.P.G.T

ENG. BASSAM JABBOURI

الجمهورية العربية السورية
وزارة الكهرباء
المؤسسة العامة لتوليد الكهرباء

الشركة العامة لتوليد تشرين
المالية - العقود

الرقم : ١٥١ / ٥١ / ٢٠١٩

التاريخ : ١٤ / ١٠ / 2019

إعلان عن طلب عروض داخلي خارجي رقم 2019/1 للمرة الثانية

تعن الشركة العامة لتوليد تشرين عن حاجتها لتوريد قطع تبديلية لزوم العنفات الغازية طراز TG 50DS وذلك وفقاً للشروط المحددة في اضرارة طلب العروض الداخلي الخارجي رقم 2019/1 والتي يمكن للراغبين في المشاركة الحصول عليها من دائرة العقود - في الشركة خلال ساعات الدوام الرسمي وذلك مقابل مبلغ /50000/ ليرة سورية بالنسبة لسوريين أو /75/ يورو بالنسبة للأجانب والعرب غير السوريين .

- التأمينات الأولية (69000) يورو فقط تسعة و وستون ألف يورو أو ما يعادلها من العملات الأجنبية الأخرى القابلة للتحويل محسوبة على أساس السعر الرسمي (عدا الدولار الأمريكي) أو /34224000/ ل.س فقط أربعة وثلاثون مليون ومائتان وأربع وعشرون ألف ليرة سورية لا غير للعارضين المحليين .
- التأمينات النهائية : 10% عشرة بالمائة من قيمة العقد .
- مدة التوريد : تحدد بأقصر مدة ممكنة وتعتبر عنصر مفاضلة بين العروض وعلى العارض تحديد ما على أساس FOB و CPT - CFR وذلك من اليوم التالي لتاريخ أمر انعاشرة .
- غرامة التأخير 0.1% (واحد بالآلاف) من القيمة الإجمالية للعقد وذلك عن كل يوم تأخير عن المدة التعاقدية وبسقف غرامة قدره 20% (عشرون بالمائة) من القيمة الإجمالية للعقد .
- مدة الارتباط بالعرض : /90/ يوماً اعتباراً من اليوم التالي لآخر موعد لتقديم العروض .
- مدة ارتباط المتعهد المرشح بعرضه /120/ يوم .
- على العارض تسمية وكيل تجاري له في سورية مسجل حسب الأصول وفقاً لما هو مبين في المادة /5/ من دفتر الشروط الحاقوقية .
- على العارض الالتزام بكافة أحكام وشروط دفتر الشروط وخاصة تسديد الضرائب والرسوم موضوع المادة /13/ منها .
- تقدم العروض إلى ديوان الشركة العامة لتوليد تشرين حتى نهاية الدوام الرسمي من يوم

الجنس الواقع 13 / 2 / 2020

ريف دمشق في ١٤ / ١٠ / 2019

المدير العام

لشركة العامة لتوليد تشرين

المهندس بسام جبوري

